
Hjortespring Naturplejeforening.  

Bestyrelsesmøde den 14. januar 2019. Referat 
 

Til stede: Ejner, Grethe, Per, Hans Henrik, Lone (ref). 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

2. Siden sidst 

a. Artikel om naturplejekød 

Ejner har spurgt Anna Bodil Hald om hun kan skrive en artikel om naturplejekød set i lyset 

af debatten om oksekød og klima.  

Anna Bodil skriver en artikel til os til brug ved sæsonstart. Vi sender også artiklen til andre 

græsserforeninger.  

b. Plant et egetræ 

Ejner har søgt kommunen om tilladelse til at plante et egetræ i Holmegårdsfolden. Den har 

vi fået, og Ejner har bedt om tilbud på et træ og på natursten der skal lægget omkring 

træet. 

c. Lam 

Lone Hansen har meddelt at hun ikke skal have så mange får fremover, og hun har opsagt 

samarbejdet med os. 

Vi er i gang med at prøve at finde en ny leverandør og håber det lykkes.  

 

3. Regnskab 2018 

Erling har fremsendt regnskab. Det går videre til revision.  

 

4. Planlægning af generalforsamling 27. februar 

Flere bestyrelsesmedlemmer træder ud. Vi har forslag til nogle nye bestyrelsesmedlemmer.  

 

5. Nye græsvagtansvarlige 

Pernille Staal Køhler og Kristian Gudmand-Høyer overtager jobbet som koordinator for 

græsslåningsholdet.  

 

6. Evt. 

Inget 


